# 【服務收費】

#### 政府資助服務

普通科 包不多於五天藥 \$120/次

針灸科 診療費 \$120/次

骨傷科 診療費 \$120/次

\*政府資助籌:每天提供有限額資助名額,敬請預約。

綜援 /75歲以上高額長者生活津貼人士免費。

醫療券或折扣均不適用。

#### 自資服務 正價 專家 普通科 包括兩劑中藥 \$150/次 \$290/次 \$210/次 \$340/次 針灸科 診療費 \$210/次 \$340/次 骨傷科 診療費 中草藥 \$70/劑 加配藥 濃縮顆粒 \$70/天 骨傷牽引 診療費 \$340/次 \$20/劑 代煎藥 代客煎藥

\*除政府資助服務外,持有效長者卡或綜援人士可享優惠,亦可使用醫療券付款,詳情請向職員查詢。

## 【服務時間】

星期一至六 上午八時半至一時

下午二時至六時

星期日及公衆假期 休息

## 【查詢及預約】

2479 2126

http://www.pokoi.org.hk



## 【服務目標】

- 1. 為市民大衆提供專業可靠的中醫藥服務。
- 2. 爲貧苦人士及弱勢社群提供中醫藥優惠。
- 3.配合政府政策及回應社區需求,推動發展中醫藥服務。

# 【服務內容】

普通科針灸科



中藥房





# 【地址】

沙田大圍文禮路2號沙田(大圍)診所地下









#### 合作單位:

- -醫院管理局
- -博愛醫院
- -香港中文大學

#### **[Fees & Charges]**

Subsidized Services	
General Consultation (including max. of 5 doses)	\$120/time
Acupuncture	\$120/time
Bone-setting	\$120/time

\*Subsidized Services: By appointment, quotas are limited.Fees will be waived for CSSA/ Higher-OALA (Aged 75 or above). Health Care Voucher and discount are NOT applicable.

Self-Financed S	ervices	Regula	ar Price	Specialis
General Consultation (including 2-day prescription)		\$150/time		\$290/time
Acupuncture		\$210	/time	\$340/time
Bone-setting		\$210	/time	\$340/time
Additional doses	-Raw herbs -Herb grant		\$70/each \$70/each	
Traction integrated	service		\$340/	time/
Decoction Service			\$20/e	ach
*Five-out Circlesidized Comitees Consiel diseasurate will offer to CCCA				

\*Except Subsidized Services, Special discounts will offer to CSSA and Senior Citizen Card Holder. Health care voucher is accepted. Please contact clinic staff for more details.

#### **[Service Hours]**

Monday to Saturday: 8:30am to 1:00pm,

2:00pm to 6:00pm

Sunday and Public Holiday: Closed

#### **(Enquiry and Appointment)**

2479 2126 http://www.pokoi.org.hk



#### [Objectives]

- 1. To provide professional and reliable Chinese Medicine services to the general public.
- 2. To offer special discounts and assistance to the elderly and depriced groups.
- 3. To promote and develop Chinese Medicine services in response to government policy and community needs.

#### **(Services)**

**General Consultation** 

Acupuncture

Bone-setting

Chinese Medicine dispensary





#### [Address]

G/F, Shatin (Taiwai) Clinic, 2 Man Lai Road, Tai Wai, Shatin, NT









Pok Oi Hospital-The Chinese University of Hong Kong

# Chinese Medicine Clinic cum Training and Research Centre (Shatin District)

#### **Collaborating Partners:**

- -Hospital Authority
- -Pok Oi Hospital
- -The Chinese University of Hong Kong